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Delnice, 30.6.2017.godine 
 
 
Na temelju Članka 51. Statuta SZ GD sazvana je: 
 

25. Sjednica Izvršnog odbora Sportske zajednice Grada Delnica 
 
koja je odrţana dana 30.6.2017. godine, u petak, u 19 sati, u KUGLANI Delnice, sa 
slijedećim: 
 

Dnevnim redom: 
 

1. Prihvaćanje Dnevnog reda 25. Sjednice IO SZ GD 

2. Prihvaćanje zapisnika sa 24. Sjednice IO SZ GD 

3. Aktualna problematika 

4. Izmjene Pravilnika o raspodjeli financijskih sredstava SZ GD 

5. Razno 

 
 

ZAPISNIK 
 
Sjednica IO SZ GD započela je u 19:15 sati. 
 
Nazočni: 

• Draţen Tomić, Ivan Topić, Dragan Naglić – IO SZ GD 
• Viktor Šporčić - predsjednik NO 

 
Odsutni:  

• Goran Rački, Davorin Klobučar, Pavle Kruljac, IO SZ GD – opravdano 
• Mladen Jovanović, IO SZ GD - neopravdano 
• Anabela Rudolf – predsjednica EO - neopravdano 

 
I nakon čekanja od 15 minuta i obećanja člana IO SZ GD Mladena Jovanovića da će zbog 
poslovnih obaveza malo kasniti isti se ne pojavljuje na Sjednici te je na 25. Sjednici IO SZ 
GD prisutno 3 od 7 članova IO što znači da ne postoji kvorum za donošenje pravovaljanih 
odluka. 
 
S obzirom na vaţnost tema ove Sjednice IO, svi prisutni su ipak o svemu obaviješteni i po 
svim točkama Dnevnog reda voĎena je konstruktivna rasprava. 
 
Za zapisničara je izabran Draţen Tomić 
 



 
Ad.1. 
 
S obzirom da nije bilo kvoruma nije se ni glasalo o prihvaćanju Dnevnog reda za 25. sjednicu 
IO SZ GD. 

 
Ad.2. 
 
S obzirom da nije bilo kvoruma nije se ni glasalo o prihvaćanju zapisnika sa 24. sjednice IO 
SZ GD. 
 
Ad.3. 
 
Predsjednik SZ GD izvijestio je nazočne o aktivnostima koje su na prošloj Sjednici IO dane u 

zadatak, a vezano za slanje dopisa Gradu Delnicama, Ţupaniji PG, te UDU Rijeka u svezi 

odrţavanja sportskih objekata u njihovom vlasništvu, te u svezi rješavanja predmeta udruga 

u Gradu Delnicama vezano za rješenja o prihvaćanju Statuta i osoba za zastupanje. Svi 

poslani materijali i dopisi, kao i prispjeli odgovori proslijeĎeni su mail-om svim članovima IO 

SZ GD. 

Osim toga Grad Delnice i ZS PGŢ zatraţili su podatke o broju registriranih sportaša u 2016. 

godini kojima je bio potreban liječnički pregled, kao i način dosadašnjeg obavljanja i 

sufinanciranja liječničkih pregleda u našoj sredini. Odgovor je u cijelosti pročitan svima 

nazočnima, te je rečeno da ZS PGŢ-a planira organizirati obavljanje liječničkih pregleda sa 

pokretnim timom, kao  i njihovo sufinanciranje što bi moglo osloboditi odreĎena financijska 

sredstva koja se sada troše na plaćanje liječničkih pregleda ( 30.000 kn ) za neke druge 

potrebe klubova. 

 

Ad. 4. 
 
Kako je većina članova IO SZ GD, a i svih drugih članova SZ GD inzistirala na izmjenama 
Pravilnika o raspodjeli financijskih sredstava predloţeno je da radna skupina budu ponovno 
svi članovi IO SZ GD. 
Dogovoreno je da se za ovu 25. Sjednicu IO SZ GD svaki član IO SZ GD pripremi za izradu 
Pravilnika ili njegovih izmjena, te da na Sjednicu doĎu svi sa konkretnim prijedlozima. 
 
Prisutni na Sjednici to su i učinili, pa je tako Dragan Naglić prošao sve točke „starog“ 
pravilnika i dao svoj osvrt po svakoj stavci Pravilnika, a i istaknuo da je „stari“ pravilnik u biti 
imao više dobrih nego loših stvari, te je napomenuo da u svim pravilnicima drugih SZ postoji 
kategorizacija sportova i rangiranje sportova za svaku sredinu zasebno, što je mnogima bila 
jedna od osnovnih stavki koje treba izbaciti iz pravilnika. Osim toga istaknuo je da se udruge 
moraju više uključivati u sportske dogaĎaje koje organiziraju neke druge udruge ili Grad 
Delnice. 
Ivan Topić osvrnuo se na „stari“ Pravilnik rekavši da boks zasluţuje rang I po koeficijentu, da 

kategorizirane sportaše treba više vrednovati i dati im više bodova, kao i rezultate na 

drţavnim prvenstvima, a osim mladih koji su ti na koje se moramo najviše bazirati prilikom 

rangiranja ne treba ni seniore zanemariti jer oni su i plod rada sa mladima i logičan slijed 

nastupa i ostvarivanja rezultata. Osim toga smatra da se u rangiranju ne treba voditi po 

ţupanijskim kriterijima jer situacija u ţupaniji i gradu nije identična, neki sportovi su u samom 

vrhu ţupanijske ljestvice dok u Gradu Delnicama ne postoje. 

Draţen Tomić, uzevši u obzir sva dosadašnja razmišljanja mnogih članova IO, a i ostalih,  

predstavio je svoju verziju novog Pravilnika koja je i prilog ovog zapisnika sa tablicom 

raspodjele financijskih sredstava (Prilozi 1 i 2.). 



 
Ad. 5. 
 
Prisutni članovi IO SZ GD bili su obaviješteni o pristiglim ponudama za izradu i odrţavanje 
web stranice, no pristigla ponuda CRO Spota u iznosu od 8.600,00 kn se čini prevelika, a i u 
odnosu na dvije lanjske ponude Stormmedie i Magdalane u iznosu od 4000 kn. treba 
razmisliti i na slijedećoj Sjednici predloţiti informatičku firmu koja će to obavljati. 
 
  
 
Sjednica je završila u 21:30 sati. 
 
 
 
 Zapisničar:  

 Draţen Tomić  

 

 


